德育學校財團法人德育護理健康學院校際選課辦法

Regulations on Intercollegiate Course Selection of Deh Yu College of Nursing and Health,

Deh Yu Educational Foundation

民國 93 年 6 月 2 日 92 學年度第 2 學期教務會議通過 民國 96 年 12 月 12 日 96 學年度第 1 學期第 2 次教務會議通過 民國 97 年 7 月 7 日 96 學年度第 2 學期教務會議第 1 次臨時會通過 民國 112 年 6 月 1 日 111 學年度第 2 學期第 1 次臨時教務會議修訂通過

第一條 本辦法係為促進校際合作、輔導學生順利重補修,並參酌本校實際情況訂定之。 Article 1: Purpose

These regulations are formulated to promote intercollegiate cooperation, assist students in successfully retaking and making up courses, and take into account the actual situation of this school.

第二條 校際選課以本校當學期未開設之科目為限,並應經他校同意。

Article 2: Scope of Intercollegiate Course Selection

Intercollegiate course selection is limited to courses not offered by this school during the current semester and must be approved by the other school.

第三條 校際選課學生每學期修習他校學分數,以一個科目為限,必要時經系科主任同意 酌予加修另一科目;惟當學期之可修學分上下限依本校選課辦法為準。

Article 3: Number of Credits for Intercollegiate Course Selection

Students taking intercollegiate courses are limited to one course per semester. In necessary cases, with the approval of the department chair, they may be allowed to take an additional course. However, the upper and lower limits of the number of credits that can be taken in the current semester shall be subject to the regulations of this school on course selection.

第四條 參加教學資源中心跨校選課之學生,每學期修習他校科目以兩門為上限,且當學期之可修學分上下限依本校選課辦法為準。

Article 4: Scope of Intercollegiate Course Selection

Students participating in the cross-school course selection of the Teaching Resource Center are limited to two courses per semester. The upper and lower limits of the number of credits that can be taken in the current semester shall be subject to the regulations of this school on course selection.

第五條 校際選課學生得自行向接受選課之學校繳交學分費及其他應繳之費用。

Article 5: Payment of Fees for Intercollegiate Course Selection

Students taking intercollegiate courses shall pay the tuition and other fees to the school where they are taking the courses.

第六條 校際選課之成績考查,依本校學則有關規定辦理。

Article 6: Grading of Intercollegiate Courses

The grading of intercollegiate courses shall be conducted in accordance with the relevant regulations of the school's academic regulations.

第七條 校際選課學生須遵守選課學校有關規章,如有下列情形之一,經選課學校來函通 知者,不得再提申請。

Article 7: Regulations for Students Taking Intercollegiate Courses

Students taking intercollegiate courses must comply with the regulations of the school where they are taking the courses. If any of the following circumstances occur, and the school where the courses are taken notifies the student in writing, the student shall not be allowed to apply again.

一、考試違規。

Cheating on exams.

二、態度傲慢不服師長教導。

Having an arrogant attitude and refusing to accept the teachings of teachers and elders.

三、言行不檢或行為粗暴。

Inappropriate words and deeds or rude behavior.

四、其他有損校譽之言行。

Other words and deeds that damage the reputation of the school.

第八條 校際選課學生須依照教務處規定之手續辦理,辦理手續由教務處於選課前公告 之。

Article 8: Procedures for Intercollegiate Course Selection

Students taking intercollegiate courses must follow the procedures specified by the Office of Academic Affairs. The Office of Academic Affairs will announce the procedures before the course selection.

第九條 本辦法如有未盡事宜,依本校學則及相關規定辦理。

Article 9: Supplementary Provisions

For any matters not covered by these regulations, the regulations of the school's academic regulations and other relevant regulations shall apply.

第十條 本辦法經教務會議通過後,陳請校長核可後實施,修正時亦同。

Article 10: Implementation and Amendment of these Regulations

The aforementioned Regulations shall be promulgated and enforced upon approval by the Academic Affairs Meeting and ratification by the President. The same shall apply to any amendments.